
AKTIVNOST DELAVSKIH SVETOV
V TOVARNI "IVO LOLA RIBAR"

Po kongresH delav&kih svetov, je delav-
ski svet v tovarni »Ivo Lola Ribar« v 2e-
lezniku na svoji prvi seji razpravljal o
resoluciji in svojili nalogah, ki izvirajo
iz priporočil kohgresa. J\o[K>srodni povod
za to je bilo poročik> •delegata tovarne
Aleksaudra Miilin-koviča.

Razpravtljali so o načrtu, pb katerem
naj bi se lotili obdelave kongresnega
materiaki. Sklenili so, da bodo &cstavili
skupino ljudj, ki se bo podrobno sezna-
nila s temi inateriali. Kasneje bi la sku-
pma podrobno seznanila vse delavce in
uslužbence s skleipi kongresa. Centralni
dela-nsjki svet bo dal tej skupini osnovna
navodila o tem, kako naj se loti prouče-
vaiija materiala po skupinah.

Vzporedno z obdclovaujean materiala v
tem kolektivu že izvajajo oekatere skle-
pe kongresa. Kot najvažnejša je bila
začeta akcija za strogo ekonomičnost
proizvodnjc. Upravni odbor je sklenil, da
se mora pri izdelavi vcčjih in dražjih iz-
delJsov upoštevati ekononričnost potrošnjo
materiala. Kasncje bi borbo za ekonotnič-
nost sprožili tudi pri izdelovaiiju manj-
ših predmetov. V tem duhu jc bil sprejet
tudi sklep, s katerim omejujejo zaposlitev
režijske delovne sile brez odobritve
npraTnega odbora.

V tovarni so ncdavno sprejeli premij-
sti pravilnik. Sprejeli so ga poskusno za
dobo treh mesecev, nato pa ga bodo po-
pravili in sprejeli za daljšo dobo. V borbi
» boljšo kakovosfizdelkov &o u v̂edli ka-
kovostno n-ormo za vse dclavce, ki obde-
lnjejo stro.jne dele ali delajo pri montaži.
Ta norma naj bi bila osnova za stimul.n-
fijo, da bi bilo čim mani izmečkov, da
bi rarovali stroje in orodje.

Alekisander Milinkovič, delegat na kon-
gresu delavskih svetov, sicer predsednik
sindikalne organizacije v tem poodjetju,
nain je dejal: >Naša osnovna ualoga, ki
jo moramo opraviti, jo osamosvojitcv <le-
lavskih svctov. Diugič, dclavski svct bo
moraj formirafi še iiekaj komisij, da bi
mogel dati določeno smer izobraževanju
JTI strokovnemu usposabljanju kadrov.
Kot tretje bi morml pri sedanjom stanju
delavski s\et imeti komisijo, ki bi se
ukva*ja'la s finančnimi vprašanji in bi
bila sezcanjena s celotnim potožajem v
podjetju. Ko bo rse to končal, bi bilo po-
trebno razmejiti odnose mcd upravo potl-
jetja in organi delavskega upravljanja.
Sklep delavskoga sveta ali uipravnega od-
bora mora biti obvezen za vse, od direk-
torja do yratarja.«

Delavski svet je imel doslej samo cno
komisijo. To je komisija za pritožbe.
Organizirali bodo še komisijo za de-lo-vna
razmerja in tako bo delavski svet kmalti
imel tri komisije: za pritožbe, za finanč-
no kontrolo iu komisijo za delovna raz-
nierja. Cuti pa se potrcbna po še neka-
terih krnnisijah.

Nekoliko pred kongresom delavskih
svetov so v tovarni organizirali obratne
delavske svete. Ustanovljeni so bili v li-
varni, strojni dvorani, od-delku za želez-
ne konstrukcije in kretnice in v uprav-
nem poslopjn s konstrukcijskim birojem.
Čeprav so bili šele nedavnr> organizirani.
so obratni delavski sveti že ra^pravljali
o tarifnem pravilniku" in se ukvarjali z
analitičnim ocenjevanjem delovnih mest.
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